



第十一屆 「甜蜜心連心」步行籌款 The 11th FHS Charity Walkathon

「甜蜜心連心」步行籌款舉行至第十一屆，今屆首次移師至啟德跑道公園，超過1,200位傷健人士於2014年12月20日（星期六）參與了這項富意義的活動。參加者包括商業機構、團體、學校、社區人士、本會服務使用者及其家長和義工，反應熱烈，本會對他們致以衷心謝意。

本會同時感謝各界人士的鼎力支持和捐款，藉此活動為智障人士、精神康復者及自閉症人士的服務籌募經費。本會亦感謝支持是次步行籌款的贊助機構，以及各商業機構、物業管理公司、團體、學校、報章及雜誌，協助宣傳是次活動。本會將繼續積極發展殘疾人士服務，使他們發揮潛能，積極融入社會。



The 11th Charity Walkathon was held on 20 December 2014 (Saturday) at the Kai Tak Runway Park. This meaningful event attracted over 1,200 participants with and without disabilities to join, including corporations, organizations, schools as well as community, service users and their parents, and volunteers. We hereby would like to sincerely thank all participants for their active involvement.

We would also like to express our heartfelt gratitude to the generous support and donation from different sectors to raise fund for our services for persons with intellectual disabilities, psychiatric disabilities and autism. Our thanks also went to the sponsors, as well as various corporations, property management companies, organizations, schools, newspapers and magazines for their help in promoting the walkathon. We would continue our endeavor to develop the potentials of persons with disabilities and promote social inclusion through concerted effort.

鳴謝

Acknowledgement

- 東亞銀行有限公司
The Bank of East Asia, Limited
- 太古飲料有限公司
Swire Beverages Ltd.
- 九龍建業有限公司
Kowloon Development Company Limited
- 利揚投資有限公司
Goldrise Investment Limited
- 捷和實業有限公司
Chiaphua Industries Ltd.
- 理光(香港)有限公司
Ricoh Hong Kong Limited
- 陽光房地產基金
Sunlight REIT
- 運年錶業有限公司
Renley Watch Manufacturing Co Ltd
- 禰氏律師行
Huen & Partners Solicitors
- 實聯環衛服務有限公司
Pollution & Protection Services Ltd.
- 灝天金融集團有限公司
Glory Sky Group Ltd
- e-print
- Goodman Asia Limited
- NEC Hong Kong Limited
- TurboJET